

**Protokoll DS-möte nr 7 2019**

Plats: Scouterna Örsberg

**Närvarande**

Victoria Anglebjer, Niklas Blomqvist, Martin Braxell, Anneli Lönn, Håkan Persson, Anders (Tholbox) Tholsson, Lotta Öström

**§ 1 Mötet öppnas**

- Anders förklarade mötet öppnat.

**§ 2 Val av sekreterare för mötet**Mötet beslöt:

- att välja Niklas Blomqvist till sekreterare.

**§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokollet**Mötet beslöt:

- att välja Martin Braxell till justerare.

**§ 4 Godkännande av dagordning**Mötet beslöt:

- att godkänna dagordningen

**§ 5 Godkännande av föregående protokoll**Mötet beslöt:

- att avvakta kommentarer från David.

(Notera, protokoll ska skickas till [styrelsen@sodertornscout.se](mailto:styrelsen@sodertornscout.se))**§ 6 Ekonomi lägesrapport**

Anders gick igenom den ekonomiska rapporten för Juli. Det ser bra ut. Martin konstaterar att vi har gott om utrymme för att göra ett distriktsarrangemang i höst och att det nu är bra tid att börja planera för sådana aktiviteter.

**§ 7 Arrangemang**

Har vi någon person med idéer som vill arrangera något? Hasse i Mariekäll är ett förslag från Anders.

Inspirationshelg den 9 oktober för nya ledare (se § 9 Kårutveckling).

**§ 8 Utbildning**

Vi har fått en fråga hur kårerna ska redovisa sina utbildningar. Datumen är fel och vi behöver titta på en webblösning anser Martin. Utläggen ska kanske kunna redovisas på även på personnivå. Att introducera en webblösning kan vi göra till 2020.

Växtkraft krockar med Utbildning för utbildare vilket kommer innebära ett problem för vissa kursledare.

Håkan undrar hur man får tag på vilka som är ackrediterade utbildare. Utbildningsteamet har koll på vissa men inte alla menar Martin.

Mötet beslöt:

- att Martin uppdaterar dokumenten med nytt datum,

**Protokoll DS-möte nr 7 2019**

Plats: Scouterna Örnsberg

- att påminna kårerna att skicka in redovisning (per mail och på kårträffen),
- att på längre sikt ta fram ett Google formulär (efter stämman),
- att uppdraga åt utbildningsgruppen (Åsa och Gitten) att sammanställa en lista över ackrediterade utbildare. David kontaktar Åsa och Gitten.

**§9 Kårutveckling / Konsulent**

Den 1 sept fyller Trollbäckens scoutkår 60 år. Anders och Lotta representerar distriktet.

Ingen rapport från konsulenterna.

Inspirationskväll 9 okt.

Anders har bokat Örnsberg och är i kontakt med scoutmuséet för att boka det. Vi behöver göra en inbjudan. David har kontaktat konsulenterna men de har inte bekräftat. Anders skriver ihop en inbjudan. I inbjudan så skriver vi att vi bjuder på mat. Sista anmälningdag söndag 29 september.

Program: Scoutmuseum, träffa DS, konsulent, vad är Scouterna och hur är deras organisation, träffa AU, utbildningsgruppen, träffa folkhögskolan, scoutshoppen?

**Mötet beslöt:**

- Anders och Lotta representerar distriktet på Trollbäckens 60-årsfirande,
- att vi ger Trollbäcken ett presentkort om 5000 kr att spendera mot inskickat kvitto,
- att Anders skriver inbjudan till inspirationskvällen.

**§ 10 Utmanar-AU**

Vi ska påminna Utmanar-AU att de behöver skriva verksamhetsberättelse.

Utmanarkommittéträff den 5 oktober i Örnsberg. Det krockar dessvärre med Tinget.

**Mötet beslöt:**

- att Martin kollar med Utmanar-AU:t om de behöver någon extra vuxenrepresentant till Tinget.

**§ 11 Rover-AU**

Anders har påmint Rover-AU att de ska redovisa sina utlägg.

Vi ska även påminna Rover-AU att de behöver skriva verksamhetsberättelse.

**§ 12 Information / Hemsida**

Martin har hört ett rykte att den gamla typen av hemsidorna ska stängas ned den 2 september.

Stämmer det? Håkan har inte hört något men det står att läsa på Scoutservice.

<http://www.scoutservice.se/utveckla-karen/scoutwebb/nya-karwebbar/>

**§ 13 Kårträff / Distriktsstämma / Extrastämma**

På kårträffen så vill få tips på arrangemang.

Håkan har kikat på Scouternas verksamhetsplan och distriktets verksamhetsplan bör ansluta till den planen. Håkan gillar också formatet där det finns indikatorer så att mål kan mätas och att verksamhetsplanen sen bara innehåller exempel på aktiviteter som man kan göra.

Pengarna bör inte ingå i verksamhetsplanen.

På kårträffen kan vi ta fram ett antal exempel på hur vi skulle lägga upp en liknande verksamhetsplan med indikatorer. En preliminär verksamhetsplanen måste vara klar i tid för att vi ska kunna ansöka om bidrag i oktober.

[http://www.scoutservice.se/files/2019/04/Verksamhetsplan-2019\\_2020.pdf](http://www.scoutservice.se/files/2019/04/Verksamhetsplan-2019_2020.pdf)

Vi bjuder på smörgås på kårträffen.

**Protokoll DS-möte nr 7 2019**

Plats: Scouterna Örsberg

Mötet beslöt:

- att Håkan gör ett utskick för att påminna om kårträffen,
- att Håkan tar fram ett antal förslag kring verksamhetsplan.
- att Anders köper fika (smörgåsar).

**§ 14 Distriktsläger 2020**

Nästa LÄKO-möte är den 22 augusti och de vill sätta LÄKO då. Just nu sköter Anders ekonomin separat. Vi kommer behöva en ekonomiansvarig. Anders återkommer efter LÄKO-mötet.

Bosse ska dra grunderna kring lägerplatsen. Ett problem är att det är en stor kraftledning tvärs genom området och det är 60 m skyddsavstånd kring den. Men det är fortfarande bra ängar.

Det kommer att behövas bryggor.

**§ 15 Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

**§ 16 Nästa möte**

Tors 26 sept

Mån 21 okt

Tis 12 nov

Prel. ons 11 dec

**§ 17 Mötet avslutas**

Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,  
Sekreterare

Anders Tholsson,  
Ordförande

Martin Braxell  
Justerare